
D66 en CDA roepen, samen met sportkoepel NOC*NSF, de KNVB en het POS (Platform
Ondernemende Sportaanbieders), het kabinet landelijk op om de voorgenomen btw-
verhoging op sport terug te draaien. De partijen zetten zich gezamenlijk in om te
voorkomen dat de btw op bijvoorbeeld sportabonnementen, zwemlessen en
toegangskaartjes voor sportwedstrijden, stijgt van 9% naar 21%. Deze verhoging zou
miljoenen sportende Nederlanders treffen.

Ook lokaal vinden wij het belangrijk om sporten betaalbaar te houden voor onze inwoners.
Daarom hebben D66 en CDA de volgende vragen aan het college van B&W:

Vragen:
Is het college bekend met de voorgenomen btw-verhoging van het kabinet?1.
Welk gevolg verwacht u dat deze btw-verhoging heeft voor de gezondheid van mensen
en verenigingen? 

2.

Ontvangt de gemeente signalen van verenigingen dat financiën een reden is voor
mensen om niet te gaan sporten?

3.

Welke trend is waarneembaar in de hoogte van de contributies van sportverenigingen
in de gemeente Nieuwkoop de afgelopen jaren?

4.

Welke trend is waarneembaar voor de lasten van verenigingen de afgelopen jaren?5.
Hoe verhoudt deze mogelijke verhoging van lasten en contributies zich met de subsidie
die verenigingen krijgen van de gemeente de afgelopen jaren? 

6.

Welke mogelijkheden zijn er voor inwoners met een minder brede portefeuille voor het
aanvragen van subsidie voor sportkleding?

7.

Welke mogelijkheden zijn er voor inwoners met een minder brede portefeuille voor het
aanvragen van subsidie voor sportlidmaatschap? 

8.

Is het college bereid om deze mogelijkheden (opnieuw) onder de aandacht te brengen
van onze inwoners om de drempel voor hen te verlagen? 

9.

Is het college bereid om als gemeente het signaal naar Den Haag te maken dat de
voorgenomen btw-verhoging op sport slecht is voor de lokale gezondheid en het lokale
verenigingsleven? 

10.

Alvast hartelijk dank voor de beantwoording.

Ingediend door: Jop van der Pijl, D66 & Romy van Dijk, CDA
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